
Medborgarförslag om att fixa till promenadgången i allén mellan Karlaplan och 
Banérgatan

Förslag; gör promenadgången i allén mellan
Karlaplan och Banérgatan mer Komvux, dvs högre i mitten av gången och lite lägre
längs sidorna ( kanterna) så att vattnet rinner av från gångvägen. När det regnat
fylls gången av vatten och människor måste passera på gräsmattan, vilket bildar
nya gångar. På vintern blir det glashalt vid isbildning. Risk för många benbrott.
Det är ett stort antal personer som passerar på gången varje dag, till och från jobbet.
Även de som rastar hundar eller är ute på promenad. Stora företag i hela
Garnisonen, SVT och SR, bara för att nämna några exempel. Jag har ringt
Östermalms stadsdelsförvaltning i somras. Nu skriver jag och hoppas detta tas upp i
nästa möte.
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